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Dickinson, Gary Benjamin Franklin and Postal Services in British North America 
 
Edition 2017 
 
Eeryone knows that Benjamin Franklin was a Founding Father of the United States of America and that he
also proved that lightning carried electricity, but not everyone knows how involved he was with the early
postal system in the British part of continental North America. In his latest BNAPS handbook, Benjamin
Franklin and Postal Services in British North America, Gary Dickinson tells this story and documents the
Franklin related stamps issued by Canada, especially the stamp jointly issued with the United States for the
1976 Bi-Centennial of the latter country, and the many First Day and event covers that resulted from these
issues.��Dr. Gary Dickinson worked in British Columbia secondary schools, colleges, and universities for 35
years until he retired in 2001. The last 20 years were at Okanagan College and Okanagan University College
where he served as South Okanagan Regional Director for five years and Dean of the Faculty of Adult and
Continuing Education for 15 years. He was also Acting Vice-President, Academic for the year and a half prior
to his retirement. Gary has continued his association with Okanagan College by chairing its Central
Okanagan Advisory Committee and serving on the Research Ethics Board. He was co-founder of the BNAPS
FDC Study Group and is editor of its newsletter, First Impressions. Gary and his wife Barbara have six grown
children and were foster parents for 20 years. 
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Dickinson, Gary Benjamin Franklin und Postdienste in Britisch-Nordamerika 
 
Ausgabe 2017 
 
Jeder weiß, dass Benjamin Franklin ein Gründungsvater der Vereinigten Staaten von Amerika war und dass
er auch bewiesen hat, dass Blitze Elektrizität transportieren, aber nicht jeder weiß, wie sehr er mit dem
frühen Postsystem im britischen Teil des kontinentalen Nordamerikas befasst war. In seinem neuesten
BNAPS-Handbuch, Benjamin Franklin und Postal Services in Britisch-Nordamerika, erzählt Gary Dickinson
diese Geschichte und dokumentiert die von Kanada herausgegebenen Franklin-Briefmarken, insbesondere
die Briefmarke, die gemeinsam mit den Vereinigten Staaten für das zweihundertjährige Bestehen des
letzteren Landes 1976 herausgegeben wurde und die vielen Ersttags- und Veranstaltungsabdeckungen, die
sich aus diesen Problemen ergaben. Dr. Gary Dickinson arbeitete 35 Jahre lang an Sekundarschulen,
Colleges und Universitäten in British Columbia, bis er 2001 in den Ruhestand ging. Die letzten 20 Jahre war
er am Okanagan College und am Okanagan University College, wo er fünf Jahre lang als Regionaldirektor für
South Okanagan und Dekan von tätig war die Fakultät für Erwachsenen- und Weiterbildung seit 15 Jahren.
Vor seiner Pensionierung war er anderthalb Jahre lang amtierender Vizepräsident für akademische
Angelegenheiten. Gary hat seine Zusammenarbeit mit dem Okanagan College fortgesetzt, indem er den
Vorsitz des Central Okanagan Advisory Committee innehatte und Mitglied des Research Ethics Board war.
Er war Mitbegründer der BNAPS FDC Study Group und Herausgeber des Newsletters First Impressions.
Gary und seine Frau Barbara haben sechs erwachsene Kinder und waren 20 Jahre lang Pflegeeltern. 
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